



# PEJABAT TANAH DAN GALIAN NEGERI SELANGOR



## PENGOPERASIAN KAUNTER BAHAGIAN HAKMILIK STRATA DALAM FASA PERTAMA PELAN PEMULIHAN NEGARA BERKUATKUASA 21 JULAI 2021



### 1. PERSERAHAN URUSNIAGA DAN BUKAN URUSNIAGA

PERSERAHAN HANYA MELALUI KIOSK SERAHAN SMARTBOX SAHAJA.



### 2. PUNGUTAN URUSNIAGA DAN BUKAN URUSNIAGA

URUSAN PUNGUTAN HANYA BEROPERASI MELALUI KIOSK PUNGUTAN SMARTBOX SAHAJA. FIRMA PERLU MENDAFTAR MELALUI QR CODE YANG DISEDIAKAN. FIRMA YANG BERDAFTAR SAHAJA AKAN MENERIMA EMAIL PUNGUTAN DAN DENDA LEWAT BERKUATKUASA JIKA PUNGUTAN TIDAK DILAKUKAN.



### 3. PERMOHONAN CARIAN RASMI HAKMILIK STRATA

WAKTU OPERASI KAUNTER DAN CETAKKAN CARIAN RASMI AKAN DIMAKLUMKAN KELAK. PEMOHON BOLEH MEMBUAT BAYARAN CARIAN RASMI MELALUI PORTAL SMARTBOX TERLEBIH DAHULU DAN SERAHAN BOLEH DILAKUKAN APABILA OPERASI KAUNTER DIBUKA SEMULA.



### 4. PEMBETULAN S.380 KTN DAN PERMOHONAN HILANG HANCUR/ROSAK

PERSERAHAN HANYA MELALUI KIOSK SERAHAN SMARTBOX SAHAJA, MANAKALA BAGI TUJUAN PUNGUTAN FIRMA AKAN MENERIMA EMAIL PUNGUTAN DAN PERLU HADIR MENGIKUT TARIKH YANG TELAH DITETAPKAN.



### 5. PERMOHONAN CTC HAKMILIK/SURAT CARA

PEMBAYARAN MELALUI PORTAL SMARTBOX DAN SERAHAN MELALUI KIOSK SERAHAN SMARTBOX, MANAKALA PUNGUTAN DOKUMEN CTC AKAN DIMAKLUMKAN MELALUI PANGILAN TELEFON OLEH PIHAK PTGS.

# PEMAKLUMAN TERKINI PENGOPERASIAN URUSAN KAUNTER BAHAGIAN PENDAFTARAN HAKMILIK DAN HASIL PTGS SECARA TEMUJANJI



PENGOPERASIAN BERMULA PADA 21 JULAI 2021 (RABU) BERMULA DARI JAM 8.30 PAGI-3.30 PETANG YANG MELIPUTI URUSAN PERSERAHAN DI KIOSK SMARTBOX DAN KIOSK PUNGUTAN SAHAJA.



URUSAN CARIAN RASMI, PERMOHONAN CTC HAKMILIK/SURATCARA DAN PUNGUTAN BAGI DOKUMEN CTC YANG MELIBATKAN KAUNTER MASIH DITUTUP.



BAGI URUSAN PUNGUTAN, HANYA DOKUMEN SURATKUASA WAKIL DAN TOLAK SECARA MANUAL SAHAJA DIPUNGUT DI KAUNTER PUNGUTAN PADA 21 JULAI 2021 (RABU) TERMASUK JUGA DENGAN PUNGUTAN DOKUMEN YANG DIKENAKAN DENDA LEWAT PUNGUT. URUSAN LAIN ADALAH MELALUI KAEDAH PUNGUTAN DI KIOSK PUNGUTAN PERLU MEMBUAT IMBASAN QR.



TEMUJANJI PENGESAHAN BIOMETRIK BAGI PINDAH MILIK NILAIAN MELEBIHI RM5 JUTA BOLEH MULA DITEMPAH PADA 21 JULAI 2021 (RABU).



BAYARAN CUKAI TANAH/PETAK HANYA MELALUI (DROPBOX BAHAGIAN HASIL) MULAI 21 JULAI 2021(RABU) SECARA TEMUJANJI.



PEJABAT TANAH DAN GALIAN  
NEGERI SELANGOR



KOD QR BAGI URUSAN  
KIOSK PUNGUTAN  
BAHAGIAN PENDAFTARAN



KOD QR BAGI URUSAN  
SERAHAN DERAH BANK  
BAHAGIAN HASIL